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内容概要

该教程旨在帮助学生在已有的阅读能力基础上，进一步提高学生在语篇水平上理解和阅读体育英语的
能力。
    书中的文章均取自近期发表与出版的、有一定代表性的各类体育杂志、学术期刊和书籍。
其中主要编选了有关国际体坛的最新资料，有世界竞技体育运动的发展、体育运动对人类生活的影响
、竞赛体育的体育道德的发扬、反兴奋剂斗争、体育法规的制定、运动心理学的应用等。
    全书共有28单元。
每单元中有四项内容：课文、注释、练习和补充阅读。
书中的部分练习配有答案，以利于教学和自学。
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书籍目录

Unit 1 The Football FeverUnit 2 Developing Trend in SportsUnit 3 The Pathway to Healthful LivingUnit 4 Great
TalentsUnit 5 What Affect Athletes’Condition?Unit 6 Grasp Sports TechniquesUnit 7 To Host the
OlympicsUnit 8 Effects of Sports on Female Athletes’HealthUnit 9 Go Against the Essence of SportUnit 10
Shining Spirit in the Olympic GamesUnit 11 Efforts to Promote SportsUnit 12 The Untouched Unit 13 Women
’S Participation in SportsUnit 14 Matters of ConcernUnit 15 Anatomy and Comments Unit 16 Concrite
Measures in Sports TrainingUnit 17 Train Scientifically! Unit 18 Pressure and AnxietyUnit 19 Attraction for
Television ViewersUnit 20 Unforgetable DaysUnit 21 Shady DealsUnit 22 Brilliant StarsUnit 23 Eat to WinUnit 24
The Most FunctionaI FIFAUnit 25 About CompetitionUnit 26 Issues Around AthletesUnit 27 Survey and
StudyUnit 28 A Big Sports Industry BoomKey to Exercises and Practice Reading

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<体育英语阅读>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 4


